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RADA GMINY SECEMIN 
        ul. Struga 2 
    woj. świętokrzyskie 

PROTOKÓŁ NR XXXVIII/22 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 30 listopada 2022 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godzinach od 900  do 1053 

 

Sesji przewodniczył Pan Bogdan Wasik – Przewodniczący Rady Gminy. 

 

W sesji udział wzięli: Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, Pan Dominik Stawiarz – Sekretarz 

Gminy, Pani Edyta Wójcik - Skarbnik Gminy, Pani Justyna Łochowska-Kucharek – Kierownik 

Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej, Pani Izabela Drążkiewicz – podinspektor  

do spraw gospodarki przestrzennej i komunalnej, Pan Piotr Łapeta – architekt z Biura 

Planowania Przestrzennego mPlan z Gliwic Pan Zbigniew Matyśkiewicz – Przewodniczący 

Rady Powiatu Włoszczowskiego oraz radni i sołtysi według załączonej listy obecności. 

 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych. 

Radnych obecnych na sesji – 14 

Radna nieobecna: 

1. Katarzyna Pawlik-Kozieł 

 

Porządek obrad sesji przesłany radnym: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Gminy Secemin. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy Secemin. 

5. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do ustalenia 

zwrotu rodzicom kosztu przewozu dzieci, młodzieży i uczniów do placówek 

oświatowych; 

- obniżenia średniej ceny skupu żyta jako przyjętej podstawy obliczenia podatku 

rolnego na 2023 r. na terenie Gminy Secemin; 

- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Secemin; 

- określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; 

- przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Secemin z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  

w 2023 roku;  
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- przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków  

na terenie Gminy Secemin w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulującemu; 

- zmiany Nr 1 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Secemin;  

7. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy w Seceminie oraz Wójta Gminy Secemin 

o wynikach analizy oświadczeń majątkowych Radnych Rady Gminy  

w Seceminie, sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy, osób zarządzających i członków organów zarządzających 

gminną osobą prawną oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Wójta 

złożonych za 2021 rok. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9.  Zamknięcie XXXVIII sesji Rady Gminy Secemin. 

 

Streszczenie przebiegu obrad: 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Secemin – Pan Bogdan Wasik otworzył XXXVIII sesję 

Rady Gminy Secemin. Powitał radnych, Pana Wójta, pracowników Urzędu Gminy. 

Na podstawie listy obecności oraz logowań stwierdził, że na sesji jest obecnych 14 radnych, 

jest spełnione kworum i sesja jest prawomocna.  

Ad. 2. 

 Przewodniczący przedstawił porządek obrad przesłany radnym. Pan Wójt poprosił  

o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał: 

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Secemin na lata 2022-2028; 

- w sprawie zmian budżetu gminy Secemin na 2022 rok. 

Pan Przewodniczący zaproponował, aby wprowadzane projekty uchwał umieścić w punkcie 

6 jako ostatnie i poprosił o przegłosowanie porządku obrad. 

„Za” przyjęciem zmienionego porządku obrad głosowali wszyscy radni. Przewodniczący 

stwierdził przyjęcie porządku obrad. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad.3. 

 Do protokołu z XXXVI sesji Rady Gminy Secemin uwag nie zgłoszono i przyjęto  

go jednogłośnie. Przewodniczący stwierdził przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Gminy 

Secemin. 
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Imienny raport głosowania w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Ad.4. 

 Do protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy Secemin uwag nie zgłoszono i przyjęto go 

jednogłośnie. Przewodniczący stwierdził przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Gminy 

Secemin. 

Imienny raport głosowania w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Ad.5. 

 W punkcie tym Pan Wójt przedstawił informację z działalności w okresie pomiędzy 

sesjami, a mianowicie: 

- 3.10.2022 r. została podpisana umowa z firmą RAFKARL z Włoszczowy na wykonanie 

przebudowy terenu obok pomnika przy Urzędzie Gminy. Środki finansowe na realizację tego 

zadania będą pochodzić ze Świętokrzyskiej Rybackiej Grupy Działania oraz budżetu gminy 

Secemin. 

- 4.10.2022 r. wspólnie z Przewodniczącym Rady Gminy panem Bogdanem Wasikiem 

odwiedzili Gminę Niegowa. Rozmawiali z wójtem i sekretarzem tamtejszej gminy w temacie  

funkcjonowania zakładu komunalnego tej gminy, jego wyposażenia w sprzęt obsługi 

infrastruktury wodociągowo-kanalizacyjnej oraz struktury organizacyjnej Urzędu Gminy. 

- 5.10.2022 r. Pan Wójt uczestniczył w pogrzebie Jana Zawady - profesora Politechniki 

Warszawskiej, syna patrona Szkoły Podstawowej w Seceminie. Pogrzeb odbył się  

w Warszawie. 

- 7.10.2022 r. we Włoszczowie uczestniczył w spotkaniu z Panem Cezarym Huciem  

– dyrektorem Lokalnej Grupy Działania „Region Włoszczowski’, na którym zostały 

zaproponowane sposoby wykorzystania środków finansowych tego Stowarzyszenia. Wójtowie 

gmin należących do LGD „Region Włoszczowski” zdecydowali o skierowaniu tych środków  

do dyspozycji gmin. 

- 10.10.2022 r. w Starostwie Powiatowym we Włoszczowie odbyło się spotkanie w temacie 

przygotowania pomieszczeń dla ludności, jako miejsca schronienia na wypadek konfliktu 

zbrojnego. 

- 11.10.2022 r. odbyło się posiedzenie Zarządu Lokalnej Grupy Rybackiej „Między Nidą  

a Pilicą”, na którym rozliczono bonusy tego Stowarzyszenia. Nasza gmina otrzymała 3 bonusy 

po 18 tysięcy zł dla OSP Secemin, OSP Czaryż i Stowarzyszenia „Aktywna Szkoła”. 

- 13.10. 2022 r. w Urzędzie Gminy podpisana została umowa z Przedsiębiorstwem Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej z Włoszczowy w temacie odbioru odpadów komunalnych z terenu 
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naszej gminy na rok 2023. Firma PGKiM zaoferowała w przetargu najkorzystniejszą ofertę 

dzięki której stawka za odbiór odpadów komunalnych od mieszkańca posiadającego 

kompostownik nie ulegnie zmianie, czyli nadal będzie wynosić 19,50 zł. Mieszkańcy nie 

posiadający kompostowników zapłacą o 3,50 zł wyższą stawkę wynoszącą 23 zł od osoby. 

- 18.10.2022 r. odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy SWATER sp. z o.o. z Tychów 

oferującej liczniki zużycia wody (przepływomierzy) nowej generacji, jak również systemy 

zdalnego odczytu wodomierzy (drogą radiową). Rozmowy prowadził Pan Wójt wspólnie  

z Panią Skarbnik. Działania powyższe mają na celu przygotowanie gminy do prowadzenia 

nadzoru nad infrastrukturą wodno-kanalizacyjną i pobieraniem opłat od mieszkańców za wodę 

i ścieki. Powyższe działania podyktowane są jednoznacznym stanowiskiem Włoszczowskich 

Zakładów Wodociągów i Kanalizacji o rozwiązaniu umowy z naszą gminą. Stanowisko WZWiK 

wynika z przepisów nie pozwalających na pokrywanie strat spółki przez gminę, na terenie 

której straty powstały. 

- 19.10.2022 r. Pan Wójt wspólnie z prawnikiem panem T. Gmitrukiem spotkał się z prezesem 

WZWiK w celu omówienia możliwości dalszej współpracy w temacie obsługi naszej 

infrastruktury wodociągowo-kanalizacyjnej. W wyniku przeprowadzonej analizy padł wniosek, 

iż Gmina będzie zmuszona rozpisać przetarg na taką usługę. Obecnie są przygotowywane 

warunki takiego przetargu.  

- 21.10.2022 r. w  Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej odbyło 

się spotkanie w temacie nowego programu oferowanego przez tą instytucję pn. „Ciepłe 

mieszkanie”. Ze względu na uwarunkowania program ten jest skierowany do wąskiej grupy 

ewentualnych beneficjentów. 

- 24.10.2022 r. została wylicytowana na 2023 rok cena energii elektrycznej dla naszej gminy. 

Dla oświetlenia ulicznego stawka ta wynosi 1743 zł/MWh, a dla budynków użyteczności 

publicznej 1389 zł/MWh netto. Ze względu na konieczność oszczędzania energii (min.10%) 

rozważamy ewentualność wyłączania oświetlenia ulicznego w godzinach 24:00- 4:00, tak jak 

już to robi wiele gmin. 

- 26.10.2022 r. spotkał się z przedstawicielem firmy BIOPROJEKT w temacie wykonania 

Programu Funkcyjno-Użytkowego dla projektu oczyszczalni ścieków i sieci kanalizacyjnej  

w Kuczkowie. 

- 27.10.2022 r. w drodze przetargu został wyłoniony wykonawca remontu odcinka drogi 

Zwlecza – Kluczyce. Zadanie to będzie wykonywała firma DUKT z Włoszczowy, która złożyła 

najkorzystniejszą ofertę na kwotę blisko 800 tysięcy złotych brutto. Jesteśmy po podpisaniu 

umowy, a wartość zadania wzrosła o 51 tysięcy złotych ze wzglądu na konieczność 

zastosowania wzmocnienia warstwy wyrównawczej siatką i zwiększenia jej grubości  
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na odcinku o długości 500 metrów, na którym występowało w przeszłości najwięcej wyłomów 

i uszkodzeń jezdni. 

- 7.11.2022 r. w Starostwie Powiatowym odbyło się spotkanie Zarządu Powiatu  

z Komendantem PSP oraz Komendantem Powiatowej Policji oraz wójtami gmin  

i przedstawicielami Ośrodków Pomocy Społecznej. Tematem spotkania było omówienie 

zagadnień udzielania pomocy ludziom starszym i samotnym w okresie zbliżającej się zimy. 

- 9.11.2022 r. w miejscowości Międzylesie na działce, na której umiejscowiona będzie 

oczyszczalnia ścieków odbyło się spotkanie przedstawiciela biuro projektowego, inspektora 

nadzoru oraz wykonawcy w celu omówienia zmian koniecznych do wprowadzenia w projekcie. 

Projektant zaakceptował proponowane przez wykonawcę zmiany. 

- 16.11.2022 r. w Urzędzie Wojewódzkim w Kielcach podpisana została umowa z wojewodą, 

na mocy której OSP Secemin otrzymała dodatkowe środki finansowe w kwocie 10 tysięcy zł 

na doposażenie remizy w związku z zakwaterowaniem uchodźców z Ukrainy. Jednostkę OSP 

Secemin reprezentował prezes druh Jarosław Drążkiewicz. 

Również w tym dniu została podpisana umowa z firmą drogową DUKT na przebudowę drogi 

gminnej Zwlecza-Kluczyce o długości ok. 1500 m i przekazano teren budowy. W tym też dniu 

kierownik Wydziału Organizacyjnego i Sekretarz Starostwa Powiatowego zapoznali się 

z warunkami proponowanymi przez nasza gminę na lokum Punktu Porad Prawnych. 

- 18.11.2022 r. miało miejsce spotkanie z przedstawicielami firmy energetycznej TAURON,  

na którym zostały omówione najpilniejsze tematy do realizacji przez TAURON na terenie 

naszej gminy. 

- 25.11.2022 r. w Urzędzie Miasta i Gminy Włoszczowa odbyło się spotkanie burmistrza  

i wójtów gmin w celu omówienia tematu sprzedaży i dystrybucji węgla dla mieszkańców.  

Punkt, z którego będą zaopatrywane punkty gminne będzie mieścił się we Włoszczowie. 

- 29.11.2022 r. Pan wójt spotkał się  z prezesem i dyrektorem firmy BUDOMONT z Rzeszowa. 

Omówione zostały terminy realizacji budowy sieci kanalizacyjnej w Międzylesiu. Jednocześnie 

zostały skonsultowane sposoby realizacji planowanych sieci kanalizacyjnych i wodociągowych 

na ternie gminy. 

Ad.6. 

 W punkcie tym przystąpiono do rozpatrywania uchwał ujętych w porządku obrad sesji. 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr 

przebiegu pojazdu będącej podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom kosztu przewozu dzieci, 

młodzieży i uczniów do placówek oświatowych. Zaznaczyła, iż uchwała ta dotyczy kosztów 

dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkół i przedszkoli jakie ponoszą ich rodzice. Uchwała 
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podobnej treści była podejmowana w miesiącu sierpniu tego roku, jednak ze względu  

na zmianę ustawy Prawo Oświatowe w miesiącu wrześniu zaistniała konieczność zmiany  

tej uchwały. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „Przeciw” – 0 głosów. „Wstrzymał się” – 0 

głosów. 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr 

przebiegu pojazdu będącej podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom kosztu przewozu dzieci, 

młodzieży i uczniów do placówek oświatowych. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXXVIII/302/22 w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej 

podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom kosztu przewozu dzieci, młodzieży i uczniów do 

placówek oświatowych. 

Kolejny projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta jako przyjętej podstawy 

obliczenia podatku rolnego na 2023 r. na terenie Gminy Secemin również przedstawiła Pani 

Skarbnik. Wyjaśniła, iż w projekcie uchwały proponuje się obniżenie stawki średniej ceny 

skupu żyta z 74,05 zł do 65,00 zł, mającą zastosowanie przy obliczaniu podatku rolnego na 

2023 rok. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. „Przeciw” – 0 głosów. „Wstrzymał się” – 0 

głosów. 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 

żyta jako przyjętej podstawy obliczenia podatku rolnego na 2023 r. na terenie Gminy Secemin. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXXVIII/303/22 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta jako przyjętej podstawy 

obliczenia podatku rolnego na 2023 r. na terenie Gminy Secemin. 

Następnie Pani Skarbnik odniosła się do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Secemin. W uchwale przewidziano wzrost 

tego podatku w różnej proporcji. Omówiła kolejne stawki tego podatku, zaznaczając, iż w 

projekcie uchwały nie ma zapisów odnośnie infrastruktury wodociągowo-kanalizacyjnej, gdyż 

podmiot nią zarządzający jest zwolniony z podatku. 
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Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. „Przeciw” – 0 głosów. „Wstrzymał się” – 0 

głosów. 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na terenie Gminy Secemin. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXXVIII/304/22 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

terenie Gminy Secemin. 

Kolejny projekt uchwały w sprawie określenia wysokości podatku od środków transportowych 

również omówiła Pani Skarbnik. Poinformowała między innymi, iż stawka została obliczona  

w zależności od wielkości samochodu. Im większy samochód tym większa stawka podatku. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. „Przeciw” – 0 głosów. „Wstrzymał się” – 0 

głosów. 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości podatku od 

środków transportowych. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXXVIII/305/22 w sprawie określenia wysokości podatku od środków transportowych. 

W dalszej kolejności rozpatrzono projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu 

współpracy Gminy Secemin z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w 2023 roku, który przedstawił Pan Sekretarz. Pan Sekretarz 

powiedział, iż uchwalenie tego programu jest obowiązkiem wynikającym wprost z ustawy. 

Podjęcie uchwały musi nastąpić w terminie do 30 listopada w każdym kolejnym roku. Projekt 

uchwały był poddany konsultacjom społecznym. Budżet zarezerwowany na realizację 

programu wynosi 57 500,00 zł czyli tyle co w roku poprzednim. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. „Przeciw” – 0 głosów. „Wstrzymał się” – 0 

głosów. 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu 

współpracy Gminy Secemin z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w 2023 roku  
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Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXXVIII/306/22 w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Secemin  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2023 roku. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Secemin w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulującemu przedstawił Pan Wójt. Powiedział, iż konieczność podjęcia tej uchwały wynika  

z rozwiązania z dniem 31.12.2022 r. umowy z Włoszczowskim Zakładem Wodociągów  

i Kanalizacji o świadczenie usług w zakresie obsługi sieci wodno-kanalizacyjnej na terenie 

Gminy Secemin. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. „Przeciw” – 0 głosów. „Wstrzymał się” – 0 

głosów. 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Secemin w celu przekazania 

go do zaopiniowania organowi regulującemu. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXXVIII/307/22 w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Secemin w celu przekazania go do zaopiniowania 

organowi regulującemu. 

Po podjęciu tej uchwały Przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę. Obrady wznowiono  

o godzinie 952 . 

Do zebranych na sali dołączył pan Piotr Łapeta architekt, który przygotował projekt uchwały  

w sprawie zmiany Nr 1 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Secemin. 

Pan Przewodniczący poinformował, iż przed podjęciem tej uchwały będzie konieczne 

przeprowadzenie dwóch dodatkowych głosowań w sprawie złożonych uwag. 

Pan Piotr Łapeta wyjaśnił, że głosowaniu podlegają tylko te uwagi, które w części lub w całości 

nie zostały uwzględnione. Pod głosowanie poddane będą  uwagi Nr 1 i Nr 2 w wykazie uwag. 

Obie uwagi są załącznikiem nr 3 do Uchwały. Głosowaniu podlega tylko ta część, której 

rozstrzygnięcie wójta nie uwzględniało. Dodał, że uwaga uwzględniona dotyczy podtrzymania 

uregulowania jakie na terenie dawnego PGR-u w Kuczkowie wprowadzał obowiązujący od 

2006 roku miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego. W tym zakresie uwaga jest 
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uwzględniona i nie wymaga głosowania. Natomiast  część tej uwagi odnosiła się do tego, aby 

nie wprowadzać na tym terenie powiększenia terenów zabudowy produkcyjnej, zabudowy 

rolniczej i nie wprowadzać żadnych obiektów związanych z infrastrukturą, czy technologiami. 

W tej części uwaga jest nie uwzględniona. Dodał, iż teren, który obejmował dotychczasowy 

obszar dawnego PGR-u został powiększony do granic nieruchomości, na których są istniejące 

budynki, a w terenach wyznaczonych poza obszarami występowania gleb chronionych klasy 

III została dopuszczona fotowoltaika. W związku z tym ta uwaga jako częściowo uwzględniona 

i częściowo nieuwzględniona podlega głosowaniu przez Radę. Wnioskuje się za 

podtrzymaniem rozstrzygnięcia wójta i zagłosowanie za dotychczasową propozycją 

rozstrzygnięcia uwagi. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania w sprawie uwagi Nr 1  

w wykazie uwag do uchwały w sprawie zmiany Nr 1 Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Secemin. „ Za” przyjęciem uwagi głosowało 

14 radnych. „Przeciw” – 0 głosów. „Wstrzymał się” – 0 głosów. 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uwagi Nr 1 w wykazie uwag do uchwały 

w sprawie zmiany Nr 1 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Secemin. 

Następnie Pan P. Łapeta omówił uwagę Nr 2 w wykazie uwag do uchwały w sprawie zmiany 

Nr 1 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Secemin. 

Wyjaśnił, iż druga uwaga dotyczy praktycznie tych samych terenów po byłym PGR  

w Kuczkowie i jest dokładnie przeciwstawna w stosunku do pierwszej uwagi. Ona jest 

częściowo uwzględniona i częściowo nie uwzględniona. Uwzględnienie uwagi polega na 

uwzględnieniu tego co regulował dotychczas obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego z 2006 roku to znaczy umożliwienie lokalizowania mieszkań dla obsługi 

produkcji rolnej w tym terenie, umożliwienie powiększenia fragmentu terenów zabudowy 

produkcji rolnej do granic o których mowa w uwadze, czyli wskazanie tego terenu, który już był 

dawno zabudowany teren byłego PGR-u oraz uwzględnienie możliwości lokalizowania farm 

fotowoltaicznych na terenach wskazanych w Studium wraz z infrastrukturą towarzyszącą  

i magazynami energii. Uwaga ta jest nie uwzględniona częściowo. Nieuwzględnienie uwagi 

dotyczy rozszerzenia możliwości zlokalizowania zabudowy przemysłowej, magazynowej, 

związanej z produkcją i hodowlą w zakresie dużych jednostek produkcyjnych, z wyłączeniem 

produkcji związanej ze zwierzętami futerkowymi oraz możliwości wprowadzenia na terenie 

objętym wnioskiem ferm oraz hodowli zwierząt. Proponuje się podtrzymanie rozstrzygnięcia 

wójta i nieuwzględnienie części uwagi. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania w sprawie uwagi Nr 2  

w wykazie uwag do uchwały w sprawie zmiany Nr 1 Studium uwarunkowań i kierunków 
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zagospodarowania przestrzennego Gminy Secemin.„ Za” przyjęciem uwagi głosowało  

14 radnych. „Przeciw” – 0 głosów. „Wstrzymał się” – 0 głosów. 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uwagi Nr 2 w wykazie uwag do uchwały 

w sprawie zmiany Nr 1 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Secemin. 

Następnie Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Nr 1 Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Secemin. 

Pytań nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. „Przeciw” – 0 głosów. „Wstrzymał się” – 0 

głosów. 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Nr 1 Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Secemin. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXXVIII/308/22 w sprawie zmiany Nr 1 Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Secemin. 

Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Secemin 

na lata 2022-2028 przedstawiła Pani Skarbnik. Wyjaśniła, iż zmiany wynikają głównie  

z konieczności dostosowania WPF do zmian w budżecie gminy wprowadzonych 

zarządzeniami wójta w okresie miedzy sesjami, a także ze zmian charakteru niektórych 

przedsięwzięć z rocznych na wieloletnie min. budowa wodociągu na ulicy Słonecznej  

w Seceminie, zmiana nawierzchni drogi w miejscowości Ropocice, przebudowa drogi 

Gabrielów przez wieś, przebudowa drogi w miejscowości Secemin odcinek w kierunku 

oczyszczalni ścieków. Ponadto zmniejszono o kwotę 60 000 zł limit nakładów na zadanie 

budowa oczyszczalni ścieków w miejscowości Kuczków.  

Pytań nie zgłoszono . Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. „Przeciw” – 0 głosów. „Wstrzymał się” – 0 

głosów. 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Secemin na lata 2022-2028. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXXVIII/309/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Secemin na 

lata 2022-2028. 
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Następnie Pani Skarbnik omówiła zmiany w budżecie Gminy Secemin na 2023 rok. Budżet 

gminy został zmniejszony o kwotę 1 354 553,00 zł. Wynika to min. ze zmniejszenia środków 

na wypłatę dodatku węglowego. Ponadto do budżetu wprowadzono środki na dodatkowe 

zadania oświatowe w zakresie pomocy obywatelom Ukrainy oraz wypłatę świadczeń dla 

obywateli Ukrainy. Na zadaniach inwestycyjnych rocznych dodano następujące  

przedsięwzięcia:  budowa instalacji fotowoltaicznej przy ujęciu wody w Żelisławiczkach i ujęciu 

wody w Seceminie na ulicy Jędrzejowskiej oraz budowa sieci kanalizacyjnej w miejscowości 

Kuczków – dokumentacja projektowa. Dodała, iż pozostałe zmiany wynikają z realizacji 

budżetu. 

Pytań nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. „Za” przyjęciem uchwały głosowało  

14 radnych. „Przeciw” – 0 głosów. „Wstrzymał się” – 0 głosów. 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi 

załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała Nr XXXVIII/310/22 w sprawie zmian budżetu 

gminy Secemin na 2022 rok. 

Ad. 7 

  W punkcie tym Przewodniczący przekazał informację z analizy złożonych mu 

oświadczeń majątkowych za 2021 rok. Zaznaczył, że wszyscy radni złożyli oświadczenia  

w wyznaczonym terminie. Do złożonych oświadczeń nie było większych zastrzeżeń. Drobne 

pomyłki zostały poprawione. Oświadczenia zostały złożone do Urzędu Skarbowego i kilka 

osób musiało nanieść poprawki. W żadnym przypadku nie było podstaw do interwencji CBA. 

W przypadku Przewodniczącego, który składa swoje oświadczenie majątkowe Wojewodzie 

była drobna pomyłka, która została wyjaśniona. 

Następnie Pan Wójt przekazał informację na temat złożonych mu oświadczeń 

majątkowych przez sekretarza gminy, skarbnika gminy oraz kierowników jednostek 

organizacyjnych w terminie do dnia 30 kwietnia 2022 roku, wg stanu na dzień 31 grudnia  

2021 roku. Łącznie do złożenia oświadczeń zobowiązanych było 10 osób. Podczas analizy 

Pan Wójt nie stwierdził żadnych przesłanek wskazujących na świadome zatajenie prawdy, lub 

świadome podanie nieprawdy. Drobne uwagi ze strony Urzędu Skarbowego zostały przez 

pracowników wyjaśnione i naniesiono drobne korekty. 

Ad. 8.  

 W punkcie tym jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu 

Włoszczowskiego Pan Zbigniew Matyśkiewicz. Poinformował o postępie w realizacji 

wniosków, zgłaszanych mu przez radnych i sołtysów na sesji, w której ostatnio uczestniczył. 

Powiedział, iż został naprawione ubytki w drodze powiatowej między Bichniowem  

a Czaryżem. Odnowiono pasy na przejściu dla pieszych, na drodze powiatowej  
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w Żelisławicach. Dodał, iż jest konieczność poprawy bezpieczeństwa na tej samej drodze na 

skrzyżowaniu w Żelisławiczkach poprzez wykonanie odwodnienia i wyznaczenie przejścia dla 

pieszych, ale wymaga to przygotowania odpowiedniej dokumentacji. Poinformował, że został 

wywieziony tłuczeń na odcinek drogi powiatowej od Zakładu w Żelisławiczkach do Czarncy, 

choć nie jest to do końca dobre rozwiązanie. Ponadto w celu poprawy bezpieczeństwa zostało 

ustawione lustro w miejscowości Wola Kuczkowska na drodze w kierunku Cegielni. Została 

także wykonana nawierzchnia na drodze powiatowej w Krzepinie za kwotę 295 tysięcy zł. 

Zadanie to zostało wykonane w części ze środków pochodzących z Gminy Secemin – 100 

tysięcy zł i w części z budżetu Powiatu Włoszczowskiego 195 tysięcy zł. Zakończono 

przebudowę odcinka drogi powiatowej obok Dino w Seceminie. Koszt inwestycji wyniósł 917 

tysięcy zł, z czego 871 tysięcy zł stanowiły środki z Polskiego Ładu, natomiast po 23 tysiące 

dofinansowanie z Gminy Secemin i Powiatu Włoszczowskiego. Pan Z. Matyśkiewicz 

poinformował, że przy tej inwestycji została zgłoszona uwaga przez radnego T. Pudło, aby 

zmienić organizację ruchu na tym odcinku drogi i wyznaczyć drogę powiatową Bichniów - 

Secemin jako drogę z pierwszeństwem przejazdu. Pan Z. Matyśkiewicz poinformował także, 

iż otrzymano dotację w kwocie 17 000 zł na wykonanie dokumentacji na zmianę pokrycia 

dachowego na kościele w Kuczkowie. Pan Przewodniczący Rady Powiatu nawiązał do 

inwestycji przebudowy drogi powiatowej w miejscowości Kuczków i powiedział, że przy tej 

drodze zostanie wybudowany chodnik o nawierzchni grysowej, aby można było wykonać  

w jego pasie sieć kanalizacyjną. Zrezygnowano z budowy kanału technologicznego w tej 

drodze oraz postanowiono zamontować kratownice na rowach. Dodał, iż względem tej 

inwestycji przeprowadzone zostały trzy postępowania przetargowe. Ostatecznie w trzecim 

postępowaniu wyłoniono wykonawcę za kwotę 4,8 miliona złotych, natomiast termin 

wykonania inwestycji określono na wrzesień 2023 roku.  

Pan Z. Matyśkiewicz w swojej wypowiedzi nawiązał do sytuacji szpitala we Włoszczowie, 

którego głównym problemem jest brak lekarzy. Poinformował, iż osiem budynków szpitalnych 

zostanie w 2023 roku poddane termomodernizacji za kwotę ok 22 milionów zł. Ponadto 

podpisana została umowa na budowę hali sportowej przy Liceum Ogólnokształcącym  

im. W. Sikorskiego we Włoszczowie z 430 miejscami siedzącymi za kwotę 16,7 mln zł – stan 

surowy, z czego 15 milionów stanowią środki zewnętrzne. Złożono wniosek na kwotę  

2 milionów zł do programu dla gmin po PGR na remont drogi położonej  

w Moskorzewie – odcinek od cmentarza w kierunku Radkowa. Kwota dofinasowania 

zewnętrznego w tym programie jest bardzo wysoka i może sięgać nawet 98%.  

Pan Przewodniczący Rady powiatu dodał, iż zmieniła się kwota z 60 do 80 milionów złotych 

zaplanowanej budowy II etapu obwodnicy Włoszczowy. Wobec powyższego nie ma jeszcze 

odpowiednich środków na ten cel. Powiedział też, że w roku 2022 na terenie gminy Secemin 

funkcjonują dwie linie autobusowe relacji Włoszczowa-Wolica i Włoszczowa-Celiny, które są 
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finansowane w większości środkami wojewódzkimi oraz w części powiatowymi. Linie się nie 

bilansują, jednak postanowiono jeszcze w 2023 roku je utrzymać.  

Pan Z. Matyśkiewicz poinformował, że został anulowany przetarg na przygotowanie 

dokumentacji przebudowy drogi wojewódzkiej nr 795 przebiegającej przez wieś Psary, gdyż 

przekroczył on kwotę zarezerwowaną w budżecie województwa na ten cel, a brak było 

odpowiedniego wsparcia zewnętrznego. W tym temacie zaplanowano rozmowy władz powiatu 

z marszałkiem oraz przewodniczącym sejmiku województwa świętokrzyskiego. Ponadto na 

dzień 5 grudnia 2022 r. zaplanowano powołanie i zaprzysiężenie Młodzieżowej Rady Powiatu 

Włoszczowskiego. Kończąc swą wypowiedź Pan Przewodniczący Rady Powiatu poprosił  

o zadawanie pytań. 

Pan D. Grzesik podniósł temat wspomnianej drogi powiatowej na tzw. „Poświątne”  

(Żelisławice-Czarnca), na którą został wywieziony i rozrównany kamień i powiedział, iż 

wywiezienie na ta drogę takiego grubego kamienia to jest jego zdaniem „niedźwiedzia 

przysługa”. Dodał, że tego typu kamień wysypuje się na drogi polne. Tam potrzebny jest 

drobniejszy kamień.  

Pan Wójt zwrócił się do Pan Pana Przewodniczącego i omówił sprawę przetargu na wykonanie 

dokumentacji projektowej na przebudowę drogi wojewódzkiej nr 795 w Psarach. Powiedział, 

że Gmina Secemin partycypuje w kosztach przygotowania tej dokumentacji, która opiewa na 

kwotę mniej niż 300 tysięcy. Na ten cel, na prośbę marszałka zwiększono dotację dla 

województwa świętokrzyskiego z kwoty 90 tysięcy zł do 120 tysięcy w rozbiciu na dwa lata. 

Pozostała kwota ma pochodzić z Urzędu Marszałkowskiego. Dodał, że w temacie przebudowy 

tej drogi toczone były rozmowy w Urzędzie Marszałkowskim z udziałem radnej wojewódzkiej 

Pani Jolanty Tyjas oraz marszałka. 

Następnie głos zabrał radny Andrzej Rajca, który zwrócił się do Przewodniczącego Rady 

Powiatu i podziękował za naprawę drogi w Czaryżu i poprosił o remont tego odcinka drogi, 

ponieważ pomimo, że został on naprawiony to i tak jego zdaniem jest w „opłakanym stanie”. 

Pan Janusz Bartyzel poruszył temat drogi powiatowej Secemin-Marchocice-Żelisławiczki  

i powiedział, że ta droga się w znacznym odcinku łuszczy i pasy tej drogi nie są ze sobą 

sklejone. Poprosił zalanie środka tej drogi tak, aby pasy się skleiły – odcinek od przejazdu 

kolejowego do miejsca, gdzie łączy się ona z drogą wojewódzką.  

Po raz kolejny głos zabrał Pan Przewodniczący Rady Powiatu i powiedział, że remont 

cząstkowy drogi w Czaryżu został wykonany, natomiast remont całkowity trzeba będzie ustalić. 

Dodał, że w pełni się solidaryzuje z panem D. Grzesikiem, że tłuczeń drobniejszy na drodze 

Żelisławice - Czarnca byłby bardziej wskazany. Najlepiej byłoby tam przeprowadzić remont, 

albo przebudowę, ale jest to związane z wywłaszczeniami co znacznie utrudnia sprawę.  
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Pan Dariusz Grzesik powiedział, że dwie kadencje toczy się sprawa naprawy tej drogi i do tej 

pory nie ma konkretnego rozwiązania problemu. 

Pan Z Matyśkiewicz nawiązał do wypowiedzi pana wójta odnośnie remontu drogi wojewódzkiej  

w Psarach i powiedział, że z informacji jakie otrzymał ze Świętokrzyskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich na tą chwilę nie została wykonana dokumentacja na przebudowę tej drogi, gdyż 

brakuje środków na jej wykonanie. Dodał, że temat brakujących środków na dokumentację 

zasygnalizował radnemu Konarskiemu, aby pomógł je wyegzekwować. Poinformował, że jeżeli 

by była dokumentacja zrobiona to ta inwestycja byłaby ujęta w budżecie województwa  

w przyszłym roku. Zadeklarował, iż wspólnie ze starostą poczynią wszelkie starania, aby ta 

droga była zrobiona. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że Gmina Secemin partycypuje w kosztach przygotowania 

dokumentacji projektowej DW795 w m. Psary i podpisany został aneks na dofinansowanie 

tego zadania na kwotę 120 tysięcy zł, z czego w roku 2023 będzie to kwota 48 tysięcy,  

a w 2024 roku 72 tysiące zł.  

Pan Z. Matyśkiewicz ostatecznie stwierdził, że przetarg na wykonanie dokumentacji został 

unieważniony, gdyż nie miał kto do tej dokumentacji dołożyć. 

Pan Henryk Lech sołtys wsi Żelisławice zgłosił po raz kolejny konieczność uzupełnienia 

pobocza na drodze powiatowej w Żelisławicach na odcinku od przejazdu kolejowego do 

zakrętu obok szkoły.  

Pan Z. Matyśkiewicz poinformował, że postara się, aby to zadanie zostało zrobione, choć nie 

jest w stanie określić dokładnego terminu. 

Radny Tadeusz Pudło pytał kiedy zostaną zamontowane tablice informacyjne w Kuczkowie. 

Pan Wójt powiedział, że skonsultuje się w tym temacie z panią kierownik referatu gospodarki 

i tablice zostaną możliwie szybko zamontowane.  

Ad.9.  

  W punkcie tym Przewodniczący stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił 

zamknięcie XXXVIII sesji Rady Gminy Secemin. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała       Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Kraszewska        /-/ Bogdan Wasik 


